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Slovo starosty o rozpracovaných aktivitách a projektech 
Vážení spoluobčané, vzhledem k tomu, že se ke mně 

z různých stran dostávají zaručené informace o tom, co 

to ten starosta na úřadě zas (ne)provádí, rozhodl jsem se 

sepsat přehled aktivit a projektů, na kterých v současné 

době pracujeme. Než ale přistoupím k samotnému pře-

hledu, dovolím si vyvrátit několik zaručených informací, 

které se ke mně dostaly kanálem „JPP“ (jedna paní poví-

dala): 
 

 hospodu v hotelu U Nádraží nezavřel starosta. Pod-

mínkou pro předání objektu s nájemníky bylo, že bu-

dou předány i platné nájemní smlouvy. Ty ale bývalí 

vlastníci nebyli schopni doložit, proto bylo nakonec 

přistoupeno k tomu, že objekt byl obci předán bez 

nájemníků. Po provedení nezbytných oprav a revizí 

byl zároveň bez odkladu zveřejněn záměr na proná-

jem hospody. K němu se ale zatím žádný zájemce 

nepřihlásil. Pokud jde o odsouhlasení koupě samotné, 

já jsem od začátku zastával názor, že se jedná o ob-

jekt, který je velmi špatném technickém stavu, a že 

jeho rekonstrukce může ve finále být nákladnější, než 

výstavba nového kulturního zařízení na zelené louce. 

Jednání o koupi objektu bylo bohužel nakonec posta-

veno do roviny „buď koupíte za daných podmínek, 

nebo bude objekt prodán prvnímu, kdo o něj projeví 

zájem“. Při hlasování o koupi jsem nakonec hlasoval 

pro, pod podmínkou, že bude provedeno srovnání 

rekonstrukce stávajícího objektu s výstavbou nové 

budovy. Na základě provedené studie se ale osobně 

stále domnívám, že z dlouhodobého hlediska by pro 

obec bylo výhodnější postavit nové kulturní zařízení. 
 

 pořízení hasičské cisterny není akcí starosty, protože 

je hasič a cisterna nebyla pořízena, aby si naši hasiči 

měli v čem vozit zadek... Když jsme se někdy kon-

cem roku 2015 o této záležitosti začali na zastupitel-

stvu bavit, posuzována byla i varianta pořízení starší 

cisterny a její následná repase (naše stará cisterna už 

díky vysokému věku bohužel nesplňovala podmínky 

vypsaných dotačních titulů) a její repase by tak eko-

nomicky nedávala příliš smysl. Po provedení průzku-

mu trhu bylo navíc zjištěno, že abychom se kvalitativ-

ně dostali na stejné auto, je cena repase asi jen cca o 

2mil Kč nižší v porovnání s pořízením cisterny nové. 

Repase by dále nevyřešila stáří některých dílů moto-

rové a podvozkové části, takže jako nejvýhodnější 

varianta bylo vyhodnoceno právě pořízení cisterny 

nové. Tato varianta byla nakonec zastupitelstvem 

schválena, načež následovalo bezmála dvouleté mar-

týrium spojené s administrací žádostí o dotace. Ačko-

liv spoluúčast obce byla nakonec proti původním 

předpokladům o něco vyšší, byly finanční prostředky 

dle mého názoru vynaloženy účelně a na dobrou věc. 

Nové auto je zde, aby prostřednictvím hasičské jed-

notky sloužilo všem občanům naší obce! 
 

K oběma výše uvedeným bodům dále jen dodávám, že 

za nimi nestojí jen osoba starosty. Všechny projekty 

schvaluje vždy zastupitelstvo obce, a to má 11 členů… 

A nyní už tedy stručně k projektům, které jsou 

v současné době rozpracovány: 
 

1)  Oprava kaple sv. Jakuba 

 dotační titul: Podpora obnovy kulturních pamá-

tek prostřednictvím obcí s rozšířenou působností 

 poskytovatel dotace: MK (prostřednictvím ORP) 

 odhad realizačních nákladů: 1 018 103 Kč (bez 

DPH) – vysoutěžená cena za celkovou rekonstrukci. 

Část, která bude realizována v roce 2018 činí 

599 060 Kč (bez DPH) 

 schválená částka: 230 000 Kč 

 předpokládaný rozsah prací: oprava střešního 

pláště, oprava tesařských prvků krovu, rekonstrukce 

elektroinstalace, oprava vnitřních omítek, předpoklá-

daný termín realizace 08 – 10/2018 
 

2)  Rekonstrukce zázemí v tělocvičně (zvětšení šaten a 

rekonstrukce sociálního zařízení) 

 dotační titul: Program obnovy a stabilizace ven-

kova Plz. kraje 

 poskytovatel dotace: Plz. kraj 

 odhad realizačních nákladů: 806 200 Kč (bez 

DPH) 

 schválená částka: 400 000 Kč 

 předpokládaný rozsah prací: r ekonstrukce šaten 

a soc. zázemí v tělocvičně, předpokládaný termín 

realizace 07 – 09/2018 

Pokračování článku na stranách 2 a 3 
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3)    Oprava střechy tělocvičny 

 dotační titul: Podpora vybudování a moderniza-

ce sportovišť v roce 2018 

 poskytovatel dotace: Plz. kraj 

 odhad realizačních nákladů: 872 244 Kč (bez 

DPH) 

 požadovaná částka: 750 000 Kč 

 schválená částka: 200 000 Kč 

 předpokládaný rozsah prací: oprava střešního 

pláště tělocvičny, předpokládaný termín realizace 

08 – 11/2018 
 

4)    Přestavba 2. NP v obch. domu na 3 BJ 

 dotační titul: Výzva č. 79 sociální bydlení II 

 poskytovatel dotace: IROP 

 předpokládaný rozsah prací: r ekonstrukce 

2. nadzemního podlaží obchodního domu na 3 by-

tové jednotky. V tuto chvíli je vydané stavební po-

volení a bude zahájena příprava žádosti o dotaci 
  

5)    Pořízení svozové techniky na svoz bioodpadů 

 dotační titul: 69. výzvě OPŽP ČR 

 poskytovatel dotace: OPŽP 

 předpokládaný rozsah prací: poř ízení svozového 

auta s natahovacími kontejnery na svoz bioodpadu, 

pořízení dalších kontejnerů na tříděný odpad a poří-

zení nového motorového štěpkovače. Byla podána 

žádost o dotaci, čeká se na její vyhodnocení, aby 

bylo možné zahájit výběrové řízení 
 

6)    Zateplení tělocvičny 

 projektová dokumentace zateplení připravena, aktu-

álně probíhají nezávazné konzultace s externí fir-

mou, která se zabývá dotačním poradenstvím 
 

7)   Posílení zdrojů pitné vody – hydrogeologický 

průzkumný vrt 

 dotační titul: Národní program Životní prostře-

dí 

 poskytovatel dotace: SFŽP 

 odhad realizačních nákladů: 328 566 Kč 

 schválená částka: 262 853 Kč 

 předpokládaný rozsah prací: provedení prů-

zkumného hydrogeologického vrtu. realizace probí-

há, předpokládaný termín dokončení 07/2018 
 

8)  Posílení zdrojů pitné vody – napojení HG prů-

zkumného vrtu na vodárenskou infrastrukturu 

 dotační titul: Národní program Životní prostře-

dí 

 poskytovatel dotace: SFŽP 

 odhad realizačních nákladů: 225 712 Kč (v rám-

ci dotace by mělo být získáno 80% realizačních 

nákladů) 

 předpokládaný rozsah prací: napojení zemního 

vrtu na veřejný vodovod, předpokládaný termín 

dokončení 12/2018. Aktuálně čeká na schválení 

dotace. 

 

9)    Rekonstrukce budovy ZŠ 

 byla dokončena architektonická studie, zpracován 

stavebně-energetický koncept. Dále probíhají jed-

nání o možnostech zajištění financování akce 
 

10) Studie na rekonstrukci budovy staré školy na 

dům pro seniory (DPS) 

 byla dopracována studie domu pro seniory. Studie 

ukazuje, že budova staré školy je pro účely DPS 

využitelná a je možno žádat o dotaci v rámci jedno-

ho ze dvou navržených dotačních titulů, které 

umožňují financovat bydlení pro seniory. Předběž-

ný propočet počítá se stavebními náklady ve výši 

cca 8 760 400 Kč, z dotace by bylo možno získat 6 

000 000 Kč. Aktuálně probíhá průzkum trhu za 

účelem výběru projektanta pro zpracování projekto-

vé dokumentace v dalších stupních (což je podmín-

kou pro podání žádosti o dotaci) 
 

11) Projektová dokumentace na zasíťování staveb-

ních pozemků v lokalitě „pod tratí“ 

 probíhají projekční práce 
 

12) Dořešení zaústění dešťové kanalizace u trati 

 probíhají diskuse ohledně technické realizace 

zatrubnění části dešťové kanalizace 
 

13) Pořízení cisternové automobilové stříkačky pro 

JSDHO Postřekov 

 dotační titul: Př íspěvek na poř ízení nové CAS 

(prostřednictvím Fondu zábrany škod), Podpora 

JSDHO v roce 2017 

 poskytovatel dotace: MV ČR a Plzeňský kraj 

 realizační náklady: 6 429 456 Kč 

 schválená částka: 3 000 000 Kč (k financování  

nového auta bude použita i částka 99 000 Kč za kte-

rou byla prodána stará cisterna) 

 realizace projektu dokončena. Nyní probíhá admi-

nistrace dotací (zpracování závěrečných hodnotících 

zpráv) z MV ČR a Plz. Kraje 
 

14) Pořízení dopravního automobilu pro JSDHO Po-

střekov 

 dotační titul: 19. výzva - TECHNIKA PRO IZS - 

SC 1.3 

 poskytovatel dotace: IROP 

 realizační náklady: : 2 514 743 Kč 

 schválená částka: 2 207 999 Kč 

 je vysoutěžen dodavatel, předp. dodání dopravního 

automobilu je 10/2018 
 

15) Oprava zábradlí kolem Mlýneckého potoku 

 financováno z vlastních zdrojů obce (586 000 Kč), 

realizace probíhá 
 

16) Pouť 2018  

 probíhá příprava žádosti o dotaci 
 

Pokračování článku ze str. 1 „Slovo starosty o …“ 

Pokračování článku na straně 3 
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Informace z dubnového zasedání zastupitelstva 
 zastupitelstvo projednalo a vzalo na vědomí stížnost nespokojených rodičů, kteří upozornili na některé problémy 

v chodu MŠ. Dále pověřilo starostu projednáním stížnosti s dotčenými úřady 

 na základě zveřejněných záměrů byl schválen prodej pozemků parc. č. 342/40, 2406/61 a 2406/97 v KÚ Postře-

kov žadatelům, kteří se ke zveřejněným záměrům přihlásili 

 zastupitelstvo vzalo na vědomí závěry jednání finančního výboru obce Postřekov 

 byl projednán stavebně-energetický koncept nové budovy školy připravený Univerzitním centrem energeticky 

efektivních budov a bylo odsouhlaseno, že příprava projektové dokumentace projektu v dalších stupních a ná-

sledná realizace projektu bude provedena s obálkou budovy v pasivním energetickém standardu (toto rozhodnutí 

jednak dává širší možnosti pro získání fin. prostředků z veřejných rozpočtů a dále přinese úspory v provozu nové 

školní budovy) 

 zastupitelstvo vzalo na vědomí informace z veřejnoprávní kontroly příspěvkové organizace (PO) ZŠ a MŠ Po-

střekov. Starosta byl zároveň pověřen přípravou aktualizace zřizovací listiny PO 

 zastupitelstvo schválilo účetní závěrku PO ZŠ a MŠ Postřekov za rok 2017 bez výhrad a zároveň odsouhlasilo 

převedení hospodářského výsledku PO (117 199,51 Kč) do rezervního fondu PO 

 byl schválen odpisový plán hmotného investičního majetku PO ZŠ a MŠ Postřekov na rok 2018 

 zastupitelstvo vzalo na vědomí výsledek přezkoumání hospodaření obce za rok 2017 

 zastupitelstvo vzalo na vědomí přehled rozpracovaných projektů a dotačních žádostí, který předložil starosta. 

Zároveň byly odsouhlaseny násl. aktivity: 

 podání žádosti o dotaci na přestavbu 2.NP obch. domu (č. p. 179) na 3 bytové jednotky v rámci 79. výzvy 

IROPu 

 přestavba budovy staré školy (č. p. 100) na dům pro seniory dle zpracované studie (je zveřejněna na webo-

vých stránkách obce). Dále bude proveden průzkum trhu za účelem výběru projektanta na zhotovení projek-

tové dokumentace v dalších stupních. 

 bylo vzato na vědomí rozpočtové opatření č. 4/2018 a schváleno rozpočtové opatření č. 5/2018 (u obou RO se 

jednalo o přesun mezi jednotlivými paragrafy rozpočtu) 

17) Rekonstrukce vodovodního řadu v lokalitě „pod 

tratí“ 

 dotační titul: Odstraňování havar ijních stavů 

a naléhavé potřeby obcí Plzeňského kraje 2018 

 poskytovatel dotace: Plz. kraj 

 odhad realizačních nákladů: 1 491 621 Kč 

 požadovaná částka: 800 000 Kč 

 schválená částka: čeká na schválení 
 

Na ustavující schůzi zastupitelstva v roce 2014 byla vy-

zdvihována velká finanční rezerva, vytvořená předcho-

zím vedením. Ano, obec určitou finanční rezervu mít 

musí, na druhou stranu ale není firmou, která by měla 

tvořit zisk a finanční prostředky je potřeba investovat do 

jejího dalšího rozvoje. A když je to možné a je to pro 

obec výhodné, tak v optimálním případě se zapojením 

dotací z veřejných rozpočtů. To ale nejde bez kvalitní 

projektové přípravy, která mnohdy vede právě cestou 

často kritizovaných studií a rešerší, jejichž cílem je po-

moci najít ta správná řešení a naopak odhalit slepé cesty, 

ještě před zahájením přípravy projektové dokumentace. 

Je jasné, že výše uvedené stojí peníze a hlavně čas.  
 

Z různých stran slyším výtky, že je toho rozděláno moc. 

Kdo se ale někdy trochu pohyboval na tenkém ledě dota-

cí, určitě ví, že výzvy v rámci dotačních titulů jsou velmi 

často vypisovány tak, že během 14 dní musí být vše ho-

tovo. Tzn. zpracovaná žádost, připravená projektová 

dokumentace – někdy stačí zjednodušená dokumentace 

ve formě záměru, jindy je požadováno rovnou stavební 

povolení nebo dokonce i vysoutěžený dodavatel. 

Pokud se tedy máme snažit získat podporu z různých 

dotačních zdrojů, je třeba mít připravený „zásobník pro-

jektů“. Tzn. podklady, které jsou v souladu se strategic-

kým rozvojovým plánem obce a které lze kdykoliv pou-

žít pro podání žádosti o dotaci. Po konci tohoto progra-

mového období, které má končit v roce 2020, není dle 

dostupných informací jisté, jak to s další dotační podpo-

rou bude vypadat. Proto je myslím na místě zasnažit se 

ještě teď a tam, kde to dávat smysl, zkusit získat dotační 

podporu pro projekty, které umožní zhodnotit obecní 

majetek, či obec dále rozvíjet a zkrášlovat. Myslím, že 

už jsem napsal dost.  
 

Úmyslně zde nebudu zmiňovat další administrativní čin-

nosti spojené např. se zajištěním různých pasportů, které 

obci chyběly, či ostatní mnohdy neplánované věci, které 

se v kanceláři OÚ musely a musí řešit. Výše uvedeným 

jsem chtěl jen poukázat na fakt, že práci nelze pokaždé 

měřit jen počtem m2 zaasfaltované plochy (tzn. že např. 

přípravné práce nejsou vždy vidět). Někdy prostě něja-

kou dobu trvá, než se všechny věci připraví tak, aby bylo 

možné projekt řádně realizovat.  
 

Myslím ale, že některé cíle stanovené ve strategickém 

rozvojovém plánu obce už dostávají konkrétnější rozměr 

a proto pevně věřím, že práci strávenou projektovou pří-

pravou se už brzy povede zúročit v něco hmatatelnějšího 

a viditelnějšího pro všechny občany Postřekova. 
 

S úctou 

Jan Kreuz – starosta obce 
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Informace k nakládání  s biood-

pady v obci a informace 

k úklidu v obci 
 systém valníků na stanovištích zůstává nezměněn, 

tzn. valníky jsou na obvyklých stanovištích a občané 

mohou navíc požádat o přistavení valníku za účelem 

odvozu bioodpadu ze zahrad u rodinných domů (po 

dohodě s kanceláří OÚ). 

 nově lze bioodpad, mimo určená stanoviště valníků, 

ukládat přímo na úložiště u ČOV a to jak čistý bio-

odpad, tak i větve. Nadále již nelze k ukládání biood-

padu využívat areál zemědělského družstva. 

 na úložiště bioodpadu u ČOV v žádném případě nel-

ze ukládat komunální odpad, stavební suť, kameny. 

Na úložiště biodpadu taktéž nepatří živočišné zbytky 

a exkrementy zvířat. Žádáme o dodržování instrukcí 

uvedených na informačních tabulích umístěných na 

místě. 

 zástupci vedení ZD Čerchov dále žádají občany, aby 

bioodpad nevyváželi na meze, či do polí! 

 dále upozorňujeme občany, že ukládání bioodpadu 

mimo stanovená místa je zakázáno. Za neoprávněné 

založení skládky nebo odkládání odpadů mimo vy-

hrazená místa lze uložit pokutu až 50.000,- Kč. Ně-

která místa pro ukládání odpadů mohou být namát-

kově monitorována fotopastí. 

Odpovědi na pár dotazů souvise-

jících s úklidem obce 
 

Dotaz č.1: Proč letos v obci neproběhla akce Ukliď-

me Česko? 

Odpověď: Akci se letos s ohledem na další aktivity 

bohužel nepodařilo v daném termínu zorganizovat. 

Rádi bychom ale udržovali v obci a jejím okolí po-

řádek průběžně (tzn. nezávisle na akci Ukliďme 

Česko). Pokud se tedy najdou dobrovolníci, kteří 

jsou ochotní se na úklidu podílet, nechť se domluví 

v kanceláři OÚ. Obec následně poskytne pytle na 

sběr odpadu a zajistí jejich svoz. Zároveň žádáme 

spoluobčany, pokud vědí o nějakém místě, kde se 

vyskytuje pohozený odpad nebo černá skládka, aby 

toto místo nahlásili na OÚ (lze provést i anonymně 

vhozením lístečku do schránky vedle vchodu do 

budovy OÚ). 
 

Dotaz č. 2: Proč letos v obci neproběhlo metení míst-

ních komunikací? 

Odpověď: Firma, která v minulých letech metení 

ulic prováděla, má uklízecí stroj alokovaný na stav-

bě mimo Plzeňský kraj a jeho přeprava do Postřeko-

va by byla neúměrně nákladná. Stále pracujeme na 

zajištění náhradního řešení. Všem občanům, kteří 

už místní komunikace před svými domy zametli, 

děkujeme... 

Změna úředních hodin kanceláře OÚ 
S účinností od 1.dubna 2018 došlo ke změně úředních ho-

din kanceláře OÚ. Nově jsou úřední hodiny nastaveny ná-

sledovně: 

pondělí  07:00 – 12:00 a 13:00 – 16:00 

úterý  09:00 – 11:00 

středa  07:00 – 12:00 a 13:00 – 17:00 

čtvrtek  13:00 – 15:00 

Žádáme občany, aby uvedené úřední hodiny dodržovali. V 

ostatní dobu jsou sice pracovníci OÚ v kanceláři většinou 

přítomni, ale mají ji vyhrazenu pro vyřizování ostatních 

agend a činností spojených s chodem obce a obecního úřa-

du. Děkujeme za pochopení.              Jan Kreuz 

Výběr místních poplatků 
Jak jsme informovali v minulém čísle zpravodaje, byl za-

hájen výběr místních poplatků za provoz systému, shro-

mažďování, sběru, přepravy, třídění a odstraňování komu-

nálních odpadů („popelné“) a za psy. Oba poplatky je 

možno i nadále uhradit jedním ze způsobů uvedených 

v minulém čísle Postřekovského zpravodaje (příp. na we-

bu obce). Dále upozorňujeme občany, že byly vydány hro-

madné předpisné seznamy, kterými je vyměřen poplatek 

poplatníkům s neuhrazenými poplatky v letech 2014 – 

2017. Hromadné předpisné seznamy jsou k nahlédnutí 

v kanceláři OÚ. 

Maminky i babičky děkují orga-

nizátorkám kreativ kroužku za 

svůj volný čas! 
Tentokrát jsme v prostorách Obecního úřadu vyrá-

běli velikonoční dekoraci... 
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Cesta k získání dotací není nikdy jednoduchá, ale nako-

nec naše obec uspěla. Zhruba o týden později, v pátek 

6. dubna tedy došlo k finálnímu převzetí nového vozidla  

T 815 CAS 20. Nová Tatra je samozřejmě v mnoha oh-

ledech lepší. Pyšní se např. vyšším výkonem motoru 

(325 kW oproti staré CAS s 148 kW) 

s poloautomatickou převodovkou, větší kabinou pro 

osádku (1+5) a větším prostorem pro uložení výbavy. Je 

zde také čerpadlo umožňující provoz na vysokotlakém 

režimu, což umožňuje efektivnější provedení zásahu 

s nižší spotřebou vody a s menšími škodami při použití 

vody jako hasiva. Ve výbavě je dále i lanový naviják pro 

vyprošťování. Na nové auto se opět přišly podívat i děti 

navštěvující kroužek mladých hasičů a některé by v něm 

nejraději strávily celý den. 
 

Jednotku sboru dobrovolných hasičů obce (JSDHO) 

podle zákona o obcích a zákona o požární ochraně zřizu-

je obec a její provoz je zcela financován z rozpočtu ob-

ce. JSDHO Postřekov je v plošném pokrytí jednotkami 

požární ochrany zařazena jako jednotka kategorie 

JPOIII, tzn. s výjezdem k místu události do 10 minut 

s družstvem 1+3. Aktuálně je v jednotce zařazeno cel-

kem 15 osob. Tito dobrovolníci tak běžně vyjíždějí 

k zásahům v obci a jejím okolí několikrát za rok. Napří-

klad v roce 2017 měla jednotka celkem 14 výjezdů, 

z toho jednou vyjela k požáru komínového tělesa, jeden-

krát k čerpání vody ze sklepa, pětkrát k likvidaci obtíž-

ného hmyzu a zbytek bylo různé odstraňování popada-

ných stromů.  
 

Ode dne předání vozidla probíhalo seznamování 

s rozmístěním výbavy a výcvik strojníků (řidičů). 

V současné době je už vozidlo zařazeno do výjezdu a je 

tak připraveno sloužit všem občanům obce v rámci efek-

tivnějšího zabezpečení požární ochrany obyvatelstva. 
 

Jiří Knížek 

Na závěr doplňujeme ještě pár infor-

mací ze sportovní činnosti hasičů a 

dalších aktivit mladých hasičů. 7. 

dubna se v Domažlicích konal 15. 

ročník výstupu na domažlickou věž, 

kde náš sbor reprezentovali J. Ber-

nášek, P. Anderle a J. Knopf. 

(soutěž je součástí Chodské ligy 

v TFA, jejíchž soutěží se naši spor-

tovci rovněž účastní).  
 

Dne 14. dubna si děti odpočinuly od 

hasičiny a vydaly se na kuželky na 

Díly. Na kopec jsme se vyvezli a po 

urputném koulení a svačině jsme to 

vzali procházkou pěšky domů. 

V sobotu 21. dubna pak mladí hasiči 

absolvovali další soutěž, a to požární 

útok CTIF v Domažlicích (zkratka 

CTIF pochází z francouzštiny a zna-

mená Mezinárodní výbor pro pre-

venci a hašení požárů). V družstvu 

soutěžilo devět dětí, soutěžily v mla-

dší kategorii a skončily na šestém 

místě. 
 

Markéta Strasserová 

Zdolávání věže a dubnová činnost našich nejmenších hasičů 

Zprávy od hasičů 
 

Nová technika střídá starou 
 

Koncem března jsme se rozloučili se sta-

rou cisternovou stříkačkou T 148 CAS 32, 

která byla vyrobena již v roce 1972. Lou-

čení to pro mnohé nebylo jednoduché, 

vždyť cisterna naší jednotce sloužila od 

roku 1990, kdy byla získána od AČR. Mě-

la ale už nějaký ten rok za sebou a přišla 

do fáze, kdy bylo třeba ji pomalu vyměnit 

za něco nového. Vzhledem k dotacím, kte-

ré nyní poskytuje Ministerstvo vnitra a 

Plzeňský kraj, byla tak nejpříhodnější do-

ba právě teď. Se starou cisternou se 

v rámci pravidelného nedělního kroužku 

přišli rozloučit i naši nejmladší hasiči, kte-

ří se v ní ještě naposledy svezli a vyfotili 

se s ní.  



Strana 6 POSTŘEKOVSKÝ ZPRAVODAJ  

Nabitý květen s ASPV 
 

Rok se s rokem sešel a je tu opět vrchol 

našeho cvičebního roku. V pátek 11. května 

se bude konat tradiční Tělovýchovná akade-

mie, druhým rokem věnovaná Vaškovi 

"Šimaníkovi" Knopfovi. Začátek bude v 

19:30. Předvedou se děti všech věkových 

kategorií, gymnastika a letos i ženy nacviči-

ly svoje vystoupení. Jestli se předvedou 

cvičitelé se přijďte podívat :-) Následující 

týden, ve středu 16. 5., budeme na fotbalo-

vém hřišti od 16:00 pořádat Okresní atletic-

ké závody. 23. května se bude konat Koleč-

kiáda a Dětský den letos plánujeme na so-

botu 2. června. 
 

Monika Kreuzová 

Bilance sbírky pro pejsky ze záchytné 

stanice  
 

V dubnu jsme uspořádali materiální sbírku pro pejsky ze Záchytné 

stanice Valcha u Domažlic. Celkem lidé ze vsi donesli 50kg granu-

lí, 18 masových konzerv, 20 sáčků s piškoty, přes 16ks různých 

psích pamlsků a staré deky. Vše jsme hned v neděli odvezly 

s Terkou Řezníčkovou na Valchu.  
 

Momentálně se na záchytné stanici nachází 4 dospěláci a 9 štěňátek 

– ty budou k odběru od 5. 5. 2018 (stáří 2 měsíce, kříženci střední-

ho vzrůstu). Kdo by měl o nějakého čtyřnohého kamaráda vážný 

zájem, kontaktujte Andreu Ďurišovou, tel.: 774 294 049 nebo se 

jeďte (po domluvě) na Valchu podívat.  
 

Tímto děkuji všem přispívajícím, kteří udělali radost opuštěným 

pejskům (a možná i sobě). 

Martina Běhounková 

 ZÁPIS DO MŠ POSTŘEKOV  
Ve čtvrtek 3. května 2018 

se od 13:00 do 18:00 
uskuteční zápis do mateřské školy.  

 

ZÁPIS BUDE PROVEDEN 

V BUDOVĚ ZÁKLADNÍ ŠKOLY  
 

S sebou: rodný list dítěte, občanský 

průkaz zákonného zástupce, přezůvky  

Dění v naší mateř-

ské škole 
 

V měsíci dubnu jsme měli tyto ak-

ce: 
 

 V rámci projektu Ukliďme Čes-

ko jsme s dětmi ze 2. třídy ukli-

dily po zimě naší školkovou 

zahradu. 
 

 Podívaly jsme se u paní Urba-

nové na želvy, slepice, prasata a 

varana. 
 

 Se zdravotní sestrou z do-

mažlické nemocnice a pracovni-

cí z ČSČK Domažlice paní Han-

kou Paulovou jsme si povídaly 

na téma lidské tělo, které nava-

zuje na naše téma probírané 

v MŠ.  Děti si také vyzkoušely, 

jak obvazovat kamaráda, ale 

největší zážitek měly z poslechu 

srdíčka ať už svého nebo kama-

ráda. 
 

 Nejdůležitější byl pro naše děti 

zápis do ZŠ, který se konal dne 

10. 4. 2018 v budově základní 

školy Postřekov. Děti si po-

slechly pohádku o pirátech a 

následně plnily úkoly 

s pirátskou tématikou. Za splně-

né úkoly si odnesly poklad. 
 

 Ve čtvrtek 3. května nás čeká 

zápis, který proběhne v budově 

základní školy.  
 

Kolektiv MŠ 



Komiksy žáků 5. ročníku 
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Sbírka starých brýlí 
 

Válí se Vám doma nepotřebné brýle a nevíte, kam s nimi? Doneste je v květnu do sběrných nádob v Postřekově a 

zbavte se jich tím nejlepším způsobem – darujte je k využití tam, kde ještě poslouží. 

 

Jaké brýle můžete donést? – dioptrické, sluneční i dětské (čisté a  v nepoškozeném stavu) 

Sběrná místa: OBECNÍ ÚŘAD – označená krabice na stole před knihovnou 

  COOP 

Sbírka potrvá od 3. 5. do 14. 5. 2018 

 

Poté budou všechny sesbírané brýle odvezeny do Refrakčního centra v Praze, odtud poputují 

do Itálie. Tam budou tříděny a následně rozesílány do celého světa potřebným.  

Děkujeme, 

Kačko! 
A to je dárek pro 

tebe, to jsme ti 

vyrobili ! 
Beseda s Katkou Berouškovou  

Tvoje oblí-

bená věc? 
 

Postel 

Veronika Rýdlová 

Pirátský zápis Zvládl jsem 

to! Už můžu 

do školy! 

My jsme drs-

ní piráti!!!

Johohohó! 

Natálie Veberová, Richard Bernard  

Pirátky jsou nejlepší, vždycky všech-

ny zastraší! Ničeho se nebojíme, 

vždycky všechny porazíme! 

Vytleskej své jméno, 

Já se jmenuji Perla. 

Čtenářský klub – hledání 

 pirátského pokladu  
Ani bouře nás nezastaví, 

tak kde je ten poklad! Tak hledejte! 

Jakub Matas, Kristián Odvody  
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11. května 2018 od 19:30  
 

v tělocvičně TJ Sokola Postřekov. 
 

Pořádá ASPV při TJ Sokol Postřekov.  

BĚH OSVOBOZENÍ  - DÍLY 

Dne 8. 5. 2018 se bude konat 47. roč-

ník Běhu osvobození na Dílých. Jedná 

se o přespolní běh v terénu lesního 

prostoru Českého lesa pro všechny vě-

kové kategorie.  

Trať hlavního závodu (muži 9 km) ve-

de od obecního úřadu obce Díly k za-

niklé obci Valtířov a zpět. 

POZVÁNKA NA POUŤ 

U KAPLE SV. JANA NEPO-

MUCKÉHO V CAPARTI-

CÍCH, 

která se uskuteční 19. 5. 2018. 

Program, jehož nedílnou součástí 

je  mše, začíná ve 13:00  a svým 

vystoupením ho již tradičně ozdo-

bí Dětský soubor Postřekov.  


